
  

KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ 

[Titkár] 

[2024.09.24] – [2024. 11. 26.] 

Eseménynaptár 

• 2024.09.25 Rónai Edinának továbbítva lettek a Küldöttgyűlés által delegáltak listája. 

• 2024.09.25 Első weboldal kísérlet elkészülése, amivel automatizálni lehetne a delegáltak 

frissítését és automatikus továbbítását. 

• 2024.09.26 Több hónapos e-mailes egyeztetések után Gyulai Mártonnak kölcsön adom a 

projektort a Magyar Biotechnológus-hallgatók Egyesület eseményére. 

• 2024.09.26 TEAMS mappák hozzáférésének frissítése. 

• 2024.09.27 Gombás András elnök úrral egyeztettem, a beszámolók és Küldöttgyűlési anyagok 

feltöltéséről. 

• 2024.09.30 Kulcsos lista frissítése elkészült. Elnök úr lepecsételve továbbította azokat a 

megfelelő személyeknek. Emailben továbbítottam Gál Csabának. 

• 2024.10.01 EHÖK Delegálások kiküldése az EHÖK Elnöknek, Elnöki referensnek, és EHÖK 

Ellenőrző Bizottságnak. 

• 2024.10.01 Kártya igénylés leadása a továbbított emailre. Email formájában megkérdeztem 

milyen formában is hogyan lehet telefonos NFC funkcióval helyettesíteni a kártyákat. 

• 2024.10.01 Rab Fanni és Szirtes Gábor felvette velem a kapcsolatot az aznap tartott szacsok 

miatt. Rendelkezésükre álltam mikor vízforralót és társasokat szerettek volna igényelni. 

• 2024.10.02 Egyeztettem Saly Eszter Szervezetfejlesztésért Felelős Referenssel és Novák Zsófia 

elnökhelyettessel a titkári feladatkörökről, véleményemet kérdezték a Küldöttgyűlésről. 

• 2024.10.04 Alakuló Küldöttgyűlés beszámolójának újrafeltöltése. (Weboldal leállás miatt eltűnt 

a weboldalról) 

• 2024.10.07 Gál Csabának emailt fogalmaztam meg, amiben megkérdezem az NFC telefonos 

belépés menetét. Ingyenes kártyák igénylésének lehetőségét. 

• 2024.10.07 TEAMS jogosultságok átnézése, frissítése. Címke funkció tesztelése jövőbeli 

adminisztráció érdekében. 

• 2024.10.10 Gombás András elnök úrral egyeztettem egy lehetséges jövőbeli feladatról, ami a 

titkárt is érintheti, a vagyonnyilatkozattételekkel kapcsolatban. 

• 2024.10.11 Sinupe emailen keresztül újabb kapcsolatot szereztem, ahol információt tudok 

szerezni, a telefonos NFC belépésről. ELTE MUFIG Emailre küldtem egy újabb emailt az 

ingyenes kártyák lehetőségéről. 

• 2024.10.14. Gál Csaba válaszolt az emailemre. Ingyenesen 10 kártyát tud biztosítani, a mostani 

kártyákért cserébe. Ezügyben felveszem a kapcsolatot Gombás András elnök úrral. 

• 2024.10.17 Rónai Edinának kiküldtem a frissített Kari Tanács delegáltak listáját. 

• 2024.10.22 Tokai Tamással elkészítjük a Küldöttgyűlés Operatív működésének listáját. 

• 2024.10.26-27. Részt vettem titkárként az Alkotótáborban. Javaslatokat tettem a 

szervezetfejlesztési szekcióban. 

• 2024.10.31 Gombás András elnökkel takarítottuk az Északi Hallgatói Irodát. Jegyzőkönyv 

bizottságról tárgyaltunk. 

• 2024.11.01. Frissítettem a tisztségviselők táblázatot. Frissíttettem a TEAMS mappákat. 

• 2024.11.05. Emailben továbbítottam a Kari Tanácsba delegáltak listáját. 

• 2024.11.06. ELTE feszt és Kutatók éjszakája közéleti igazolások megírása. 

• 2024.11.06. Leadom a névlistát a beléptetési kártyákról az elnök úrnak véleményezésre. 



  
• 2024.11.08. Gál Csabának leadjuk a beléptető kártyákról szóló táblázatot. Ami tartalmazza azt 

a 10 tisztségviselőt, akik mihamarabb kapnak kártyát. 

• 2024.11.11. Gál Csabának továbbítom még egyszer a megadott listát. Titkárságon próbáltam 

foglalni termet a Sanofi workshopra, és ezen kívül a Küldöttgyűlés hangtechnikáját is 

egyeztettem velük. Az ELTE kommunikációs e-mailjére jeleztem, hogy tévesen szerepel az 

ELTE weboldalon a TTK HÖK Elnök neve. A kémia szakterület koordinátor kérésére ingyenes 

wifi szolgáltatást igényellek a Sanofi eseményre. 

• 2024.11.12. Átveszem az északi kártyákat. 

• 2024.11.20. Termet foglalok a Camp America előadására. 

 

Beléptetési kártyák helyzete az Egyetemen 

A gólyatábor után értesültünk elnök úrral, hogy lecserélték az északi épületben lévő kártya rendszert 

távollétünkben. Első kapcsolatfelvételnél azt a javaslatot tették, hogy a Déli épületben lévő kártyákért 

cserébe kaphat az Önkormányzat új kártyákat, és további kártyákért rendelnünk kell minimum 50 

darabot (több mint 50ezer forintért). Ez alatt az időszak alatt a déli épületben használatos kártyák 

érvényessége lejárt, és nem kértem még a megújítását, a lehetséges elvétel miatt. Többszöri emailezés 

után megtudtunk egyezni Gál Csabával, hogy ingyenes hozzájusson az Önkormányzat 10 darab 

kártyához. Ekkor elnök úr segítségével kiválasztottunk 10 tisztségviselőt, akiknek továbbítjuk az 

elsőkörön hozzájutott kártyákat. A lista leadása után frissítettem a déli épületbe való beléptetési 

kártyákat, átvettem és kiosztottam az újonnan beszerzett kártyákat. A jövőben szeretném, hogy több 

tisztségviselőnek jusson belépési kártya mindkét épületben. Iroda kulcsokból is több tisztségviselőnek 

szeretnék nyújtani.  

Hallgatói Iroda állapota 

Az elmúlt időszakban többször voltam iroda takarításon, aktívan részt vettem az iroda képének 

alakításán. Ezekről konzultáltam az Önkormányzat különbözői tagjaival. Az innen jövő megjegyzéseket 

és javaslatokat köszönöm szépen.  

Gombás Andrástól és Jeges Viktortól értesültem, hogy a közeljövőben a déli hallgatói iroda az egyetem 

vezetésének lesz átadva. A Hallgatói Önkormányzat a déli épületben a Hallgatói alapítvány irodájába 

fog költözni. Ebben a folyamatban dolgozok aktívan, hogy zökkenőmentesen végbe menjen.   

Beszámolók helyzete 

Az előző küldöttgyűlés óta három választmány ülés volt, amiből kettőn jegyzőkönyvvezetőként vettem 

részt. Az ezalatt elkészülő beszámolókat sajnos nem tudtam 8 nap alatt koordinálni. Ebben teljes 

mértékben felelőséget vállalok. A beszámolók a legutolsó választmánytól leszámítva, meglettek írva és 

le lettek ellenőrizve. Még nem tudtam a honlapra feltölteni ezeket a munkákat. Ez alatt az idő alatt az 

Ellenőrző Bizottság többször keresett a beszámolók részlete miatt, ilyenkor mindig továbbítottam nekik 

a kellő részt a beszámolóból.  

Ez alatt az idő alatt rengeteget konzultáltam a beszámolók stílusáról kinézetéről, megvalósításról. Ezeket 

a beszélgetéseket nagyon szépen köszönöm. A jövőben törekszem minél rövidebben, de annál 

precízebben koordinálni a beszámolók elkészítését. 

Az összes beszámolót, ami választmányi és küldöttgyűlési, feltöltöttem a nyáron egy teams csatornába. 

A csatorna privát és nem tudtam publikussá tenni, emiatt csináltam egy új teams csatornát, ahol 

elérhetőek visszamenően a beszámolók.  



  
 

Fogadóóráimat megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tisztségviselői levelezőfiókra 

érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget tettem. 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal! 

Budapest, 2024. november 22. 

Kiss Bence László 

Titkár 
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